# 对讲机说明书



## 基本对讲机操作

1.按下 💍 3s--4s可打开对讲机。

2.按 MENU 键 1 次,进入频道设置,频道显示图案开始闪烁。按 ▲/▼"选择频道,按PTT键确认并退出。

3.按 MENU 键 2 次,选择小组码,关闭表示无代码,01-38 表示 CTCSS 代码, 39-99 表示 DCS 代码。

4.按 MENU 键 3 次, 进入VOX 功能选择。有1、2、3, 三个档位灵 敏度可选,默认"OF"关闭。

5.按 MENU 键 4次,进入呼叫音选择功能。有 01 到 10 个声音选择。 6.按 MENU 键 5 次,进入按键音选择功能,开启按键音选择 "ON",关闭按键音选择"OF"。

7.按 MENU 键 6 次,进入通话结束音选择功能的启动端,选择 "ON"释放 PTT将有一个音调,相反选择 "OF"则没有音调。 8.按 MENU 键 7 次,返回主页面,也可以按 PTT 确认 exit 菜单。

## 电池电表

1.SD表示电池已充满。

2.表示电池电量不足。 3.LCD出现图标请立即充电。

## 打开/关闭对讲机

1.要开对讲机,请按住3秒 🛈 , 2.要关闭你的对讲机,再次按下3秒 🖰。

### 调节音量

1.按▲键调高音量

2.按▼键调低音量

3.扬声器音量显示在LCD屏上,,有(01-08)级

#### 设置频道

1.打开对讲机,按MENU键进入频道选择。

2.按▲/▼键设置频道。

3.按PTT来保存频道设置。

要进行通信,组内所有对讲机必须设置为同一频道和干扰消除代 码。说话按住PTT把对讲机拿在离嘴2--3英寸的地方,直接对着麦 克风说话。说话时不要盖住麦克风,当你讲完后,释放PTT(按下说 话,释放听)。

干扰消除码

通过选择代码组合,增强了计算机的性能。

设置频道的代码:

1.按MENU键直到代码开始内烁 ,

2.按▲/▼键选择代码0-99或99-0,

3.按PTT键保存代码设置。

您可以使用此过程为每个通道设置一个不确定代码。

注意您必须在使用干扰消除码的FRS对讲机台上将干扰消除码设置为

0,以便与没有干扰消除码的其他FRS对讲机台进行通信。

## 锁定键盘

为了避免额外改变你的对讲机频道,按3秒♪或♪显示,会有一个 "beep"的提示音。锁屏后,除锁屏键与PTT键,其余功能被锁定。 要解锁对讲机,按3秒よ或直到不再显示よ。还有个"beep"的音 调。注锁定时,只有PTT和J是有效的。

#### 要设置呼叫音调

你的对讲机可以呼叫你的小组成员,有01--10个呼叫音可以选择。

1.按下MENU键4次,直到 🖦 出现,进入呼叫音选择;

2.按 "▲/▼"来改变并选择叫音; 3.按PTT键保存。

#### 语音操作传输(VOX)

通过对着对讲机的麦克风说话,而不是按PTT按钮。 注:VOX设有1-3三个档位,在安静或嘈杂的环境下可以找到合适的 灵敏度水平直接对着麦克风说话。

#### 扫描通道

使用对讲机扫描活动频道。当信号被检测到,对讲机将在该频道 上停留5秒钟, 当那个频道无信号传输, 对机将继续扫描。 要打开频道扫描;

1.按下 🌌 3-4秒进入扫描模式;

2.按下PTT/MENU/MON 关闭扫描模式。

注:在扫描过程中,按▲/▼键改变扫描方向

3.千万不要在无线电附近使用该设备,以免受到干扰。

4.定位发射机和天线离你的嘴至少5厘米。 5.该设备不能用于联系紧急服务。

### 技术规格

渠道8/16/20/22 子码CTCSS: 38+ DCS: 61

电池锂电池500mA

频率FRS:462.55000 -- 467.71250MHz

范围长达3公里(开阔场地)

传输功率 ≤500mW 调制类型 FMF3E

通道间距 12.5 / 25 KHZ

安全和注意事项

1.若携带任何种类的个人医疗仪器,使用前请咨询医生。

2.为了避免烧伤的风险,如果天线受到任何形式的损坏,不要使用 该设备。

# Walkie-talkie manual



## **Basic intercom operation**

confirm the EXIT MENU.

1. Press 3S--4S to turn on the intercom.

2. Press MENU button once to enter channel setting, and the channel display pattern begins to flicker. According to the "  $\blacktriangle/\blacktriangledown$  " Select the channel, press PTT to confirm and exit.

3. Press MENU button twice to select the group code. Close means no code, 01-38 means CTCSS code, 39-99 means DCS

4. Press MENU button 3 times to enter Vox function selection. The sensitivity OF 1, 2 and 3 gears is optional, and the default "OF" is off.

5. Press MENU button 4 times to enter the calling tone selection function. There are 01 to 10 sound choices.

6. Press MENU button 5 times to enter the button tone selection function. On button tone select "ON", off button tone select "OF", 7. Press MENU button 6 times to enter the starting end OF call tone selection function. Select "ON" to release PTT will have a tone, ON the contrary, select "OF" to have no tone. 8. Press MENU 7 times to return to the main page, or press PTT to

1. SD means the battery is fully charged.

2. It means the battery is low

3. Please charge the LCD immediately when the icon appears. Turn on/off the intercom

1. To turn on the intercom, hold it down for 3 seconds 😃 . 2.To turn off your intercom, press again for three seconds 😈 .

## Adjust the volume

1. Press ▲ to turn up the volume

2. Press the ▼ button to turn down the volume

3. The loudspeaker volume is displayed on the LCD screen, with 01-08) levels

## Set the channel

1. Turn on the walkie-talkie and press MENU to select channels

2. Press ▲/▼ to set channels. 3. Press PTT to save channel Settings.

To communicate, all walkie-talkies in the group must be set to the same channel and the interference cancellation code. Hold the intercom 2--3 inches away from your mouth and speak directly into the microphone. Don't cover the microphone when you're talking, and when you're finished, release the PTT (press talk, release listen).

## Interference cancellation code

Through the selection of code combinations, the performance of the computer is enhanced. Channel setting code:

1. Press MENU key until the code starts flashing,

2. Press ▲/▼ to select the code 0-99 or 99-0

3. Press PTT to save code Settings.

You can use this procedure to set up an indeterminate code for each channel.

Note: You must set the JAM Cancel Code to O on an FRS radio station that uses the JAM Cancel Code in order to communicate with other FRS radio stations that do not have the JAM Cancel Code.

### Lock the keyboard

To avoid additional changes to your intercom channel, press 3 seconds ♪ or ♪ It shows that there will be one "beep" After the lock screen, other functions are locked except the lock screen key

To unlock the intercom, press three seconds ♪ Or until it is no longer displayed ♪. There is also a "beep" The tone of. Note: When locked, only PTT and ♪ Is a valid.

## To set the call tone

Your walkie-talkie can call your group members, with 01-10 call tones to choose from.

1. Press the MENU key 4 times until appear, Enter call tone

appear. Enter call tone

2. Press"▲/▼"to change and choose the call tone;

3. Press PTT to save.

### Voice Operated Transmission (VOX)

By talking into a walkie-talkie microphone instead of pressing a PTT

Note: Vox has three gears from 1 to 3. In quiet or noisy environment, you can find the appropriate sensitivity level to speak directly into the microphone.

### Scan the passage

Use a walkie-talkie to scan the active channels. When a signal is detected, the radio will stay on that channel for five seconds, and when there is no signal transmission on that channel, the radio will continue

To turn on channel scanning

1. Press 3 to 4 seconds into the scanning mode; 2. Press PTT /MENU/ MON Turn off scan mode;

Note: During the scanning process, press ▲/▼ to change the scanning direction

## Safety and precautions

1. Consult your doctor before use if you are carrying any kind of personal medical device.

2. To avoid the risk of burns, do not use the device if the antenna

3 Never use the device near the radio to avoid interference

4. Position the transmitter and antenna at least 5cm from your mouth.

5. The device cannot be used to contact emergency services.

Technical specifications

is damaged in any way.

Channe 8/16/20/22 Subcode CTCSS: 38+ DCS: 61

Battery Lithium battery 500mA Frequency FRS: 462.55000--467.71250MHz

Range up to 3 km(open field) Transmitted power 500MW

Modulation type FMF3E Channel spacing is 12.5/25 kHz